
Rada Miejska 

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł   Nr  V/2011 

 

z V-tej sesji Rady Miejskiej  w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 25 stycznia 2011 

r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 16,05 - tej , a zakończono o godz. 18,30. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności gości stanowi zał. Nr 2 do protokołu). 

Obrady  prowadził -   Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

-  Burmistrz Miasta                                          -   Józef Blank 

-  Zastępca Burmistrza                                     -   Damian Artuszewski 

-   Skarbnik Miasta                                          -   Beata Szoka 

-   Kandydat na Skarbnika Miasta                   -   Aneta Gołębiowska 

-  Adwokat                                                       -  Tomasz Kwiatkowski 

-  Z-ca Naczelnika Wydz. Organizacyjno-      -   Dorota Osińska 

    Prawnego i Spraw Obywatelskich 

-  Radni Rady Powiatu:                                    -   Danuta Mazurkiewicz, Romuald Koszewski, 

                                                                              Marek Tuchalski. 

- Kierownik  Referatu Biura Rady         -        -   Dariusz Sobaszkiewicz 

Zatwierdzony porządek obrad: 

1.   Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2.  Wybór sekretarza obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z IV-tej sesji Rady Miejskiej. 

5.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta.  

6.  Interpelacje i wnioski. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr III/9/10 Rady Miejskiej w Nowym  

    Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej   

    Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2011-2021. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/13/10 Rady Miejskiej w  

     Nowym Mieście Lubawskim z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu   

     Gminy Nowe Miasto Lubawskie na  2011 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem  

    Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2011 r. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy  

     Społecznej w Nowym Mieście Lubawskim do prowadzenia postępowań z zakresu  

     świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na  

     terenie Nowego Miasta Lubawskiego. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli do Związku Gmin Ziemi     

     Nowomiejskiej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Miejskiej Nowe Miasto     

      Lubawskie. 

13.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

14.Zakończenie sesji. 

 

 



Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja na podstawie art. 20 ust.1 dokonał otwarcia V-tej 

sesji Rady Miejskiej stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 

wymagana liczba radnych, a więc obrady są prawomocne. 

Ad. pkt. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  na sekretarza obrad zaproponował  radnego- P. 

Jankowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie  (przy 14 

radnych biorących udział w głosowaniu) wybrała radnego P. Janowskiego na sekretarza 

obrad. 

Ad. pkt. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej- M. Deja odczytał wniosek Burmistrza Miasta o 

wprowadzenie do porządku obrad sesji punktów: 

- Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie, 

- Bilans otwarcia kadencji 2010-2014, stanowiący zał. nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej- M. Deja poddał pod głosowanie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie 

Rada Miejska jednomyślnie ( przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) wprowadziła 

powyższą zmianę do porządku obrad. 

Bilans otwarcia kadencji 2010-2014. 

Rada Miejska jednomyślnie ( przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) wprowadziła 

powyższą zmianę do porządku obrad. 

Rada Miejska nie wniosła innych  zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja  przedstawił porządek obrad V-tej sesji Rady 

Miejskiej.   

Ad. pkt. 4 
Protokół z IV-tej sesji Rady Miejskiej  był wyłożony do wglądu w Referacie Biura Rady 

Urzędu Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego 

treścią. Sekretarz obrad poprzedniej sesji – K. Hoppe nie zgłosił uwag  do protokołu. 

Pozostali radni nie zgłosili uwag  do protokołu.  

Protokół z  IV-tej  sesji  Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie 

przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu. 

 

Ad. pkt.5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 4  do protokołu. 

Burmistrz Miasta – J. Blank zwrócił się do Komendanta Powiatowego Policji o 

zaprezentowanie dzielnicowych rewiru Nowe Miasto Lubawskie. 

Z-ca Komendanta Policji – M. Kowalski zaprezentował  dzielnicowych rewiru Nowe Miasto 

Lubawskie, a także przedstawił zasady współpracy pomiędzy Komendą Powiatową Policji a 

Burmistrzem Miasta w zakresie porządki i bezpieczeństwa publicznego. 

Na zapytania radnych do sprawozdania odpowiedzi udzielili Burmistrz Miasta – J. Blank oraz 

Naczelnik Wydziału Planowania i Inwestycji – R. Augustyniak. 

Radna – Z. Wilbrandt 

czy na terenie miasta są oprócz „Szynaka  Interleine”  inni dzierżawcy zalegający z płatnością 

zobowiązań finansowych? 

 

 



0Burmistrz Miasta – J. Blank 

Przygotujemy na piśmie odpowiedź i pani otrzyma. 

Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na  

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w dniu 30 grudnia 2010 r. 

Z kolei odczytał pismo Gminnej Spółki Wodnej w sprawie dofinansowania robót 

konserwacyjnych urządzeń melioracyjnych na terenie miasta Nowe Miasto Lubawskie w 

2011 r. 

Z-ca Burmistrza – D. Artuszewski 

 wyjaśnił, że pomoc wobec spółki jest na bieżąco realizowana .Corocznie są realizowane 

prace dot. rowów odprowadzających na terenie miasta. Omówił działania podjęte w roku 

2010 informując, że na rok bieżący są plany działania w tym zakresie. Współpraca jest 

prowadzona. Większych problemów z działalnością systemów odwadniających nie 

stwierdzono. 

Radni  zgłosili następujące interpelacje i wnioski. 

Radna – M. Czernysz 

- czy zgodne z prawem jest  wliczenie do minimalnego wynagrodzenia wysługi lat? 

Radny – A. Kłosowski 

- zapytał czy możliwe jest uzgodnienie z zarządcą drogi powiatowej ul. Żwirki Wigury – 

powiatem usunięcia linii kolejowej? 

- zwrócenia się do  wójta gminy wiejskiej Nowe Miasto Lubawskie o spowodowanie 

utwardzenia odcinka drogi gruntowej ok. 30-40 m, łączącej ul. Gdyńską  z Wojska Polskiego, 

będącej własnością gminy. Absurdem jest, że droga utwardzona podporządkowana jest 

drodze gruntowej. 

Radny – W. Kłosowski 

- chodzi o m. kw., a nie bieżące. 

- czy kwota przeznaczona na naprawę ulic na oś. Marianowo dotyczy naprawy ulic  po 

budowie kanalizacji czy innych odcinków dróg? 

Czy umowa zobowiązywała wykonawcę do doprowadzenia nawierzchni dróg do stanu 

poprzedniego? 

Radna – L. Karczyńska 

- utrudnień dla mieszkańców w związku z nową placówką KRUS przy ul. Lipowej. KRUS 

zajął chodnik, gdzie wyznaczył miejsca postojowe dla samochodów. Mieszkańcy ul. 

Jarzębowej idąc do sklepu PSS, który znajduje się po lewej stronie ulicy muszą dwukrotnie 

przejść jezdnię. Czy KRUS kupił grunty  od miasta łącznie z wytyczonym chodnikiem? 

- na oś. Marianowo nie do wszystkich posesji jest doprowadzona kanalizacja, mieszkańcy nie 

wiedzą w którym miejscu podłączać, 

-   zniszczonych koszy na szkło, przy ul. Lipowej naprzeciwko sklepu i przy ul. Jarzębowej 

naprzeciwko kiosku „Jarzębinka”, które mają tylne ściany popękane z powodu zbyt rzadkiego 

ich wywozu co sprawia, że ludzie upychają odpady, 

Radny – J. Szczepański 

w sprawie oczyszczania rowu wodnego przy rampie kolejowej przy ul. Grunwaldzkiej, który 

jest zamulony i zarośnięty krzakami i chwastami. 

Radny – A. Straus 

Zalatania dziury w asfalcie na ul. Piastowskiej w stronę ul. Wojska Polskiego. 

Radny – K. Hoppe 

- czy ja dzisiaj od pana Burmistrza otrzymam odpowiedź  czy na ul. Działyńskich 

przewidywany jest  remont czy inwestycja związana z przebudową ulicy? 

 



Radny – W. Kłosowski 

Zlikwidowania dziury na ul. Sosnowej w rejonie działek socjalnych  z uwagi na zbierające się 

błoto. 

Radny – J. Oelberg 

- czy są przewidziane środki na naprawę drugiej części ul. Mickiewicza? Czy  będzie to tylko 

łatanie dziur? 

Radny – P. Jankowski 

-Czy poczyniono kroki w sprawie wykonania chodnika przy rondzie w projektowanej 

szerokości? Czy wykonawca, inwestor zostaną zobowiązani do poszerzenia chodnika na 

odcinku od bramki Biblioteki do bramki Zespołu Szkół w takiej szerokości jaka jest w 

projekcie? 

- wywieszania uchwał, które podlegają podaniu do publicznej wiadomości  na tablicy 

ogłoszeń. 

Radny – Z. Ewertowski 

Dokonania przeglądu oświetlenia na terenie miasta , zwłaszcza na ul. Tysiąclecia. 

Radny – B. Cieplak 

- kiedy miasto zostanie oczyszczone z psich odchodów? 

Ad. pkt. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie  zmiany uchwały  Nr III/9/10 Rady Miejskiej w Nowym  

Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej   

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2011-2021. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za” i 1 wstrzymującym się (przy 15 radnych biorących udział 

w glosowaniu) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr V/20/2011 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. pkt. 8 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i  Finansów przedstawił  Przewodniczący Komisji – . 

J. Oelberg.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr IV/13/10 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 30 grudnia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu  Gminy Nowe Miasto 

Lubawskie na  2011 r. 

Rada Miejska przy 5 głosach „za”, 7 przeciwnych i 3 wstrzymujących się (przy 15 radnych 

biorących udział w glosowaniu) nie podjęła uchwały w tej sprawie. 

Projekt uchwały – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie dofinansowania zadania związanego z funkcjonowaniem  

Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli w 2011 r. 

Rada Miejska przy 14 głosach „za” i 1 przeciwnym  (przy 15 radnych biorących udział w 

głosowaniu) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr V/21/2011 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt. 10 
    Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja odczytał projekt uchwały w sprawie realizacji 

projektu pn. Bahtałe Roma Nowego Miasta Lubawskiego. 

 Burmistrz Miasta – J. Blank 

Uchwalanie tych uchwał nie ma sensu, ponieważ państwo przed chwilą nie uchwalili zmian w 

budżecie, czego nie rozumiem, a wszystkie dalsze uchwały są konsekwencją nieuchwalonych 

zmian budżetu. W związku z tym gdybyście nawet państwo przegłosowali i tak zostaną 

uchylone. Ja nie rozumiem tej sytuacji. 



 Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja zarządził przerwę. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja zwrócił się o wykreślenie z porządku 

obrad punktów: 9, 10, 11, 16. 

Radny – B. Cieplak 

Nie zgadzam się ze zdjęciem z porządku obrad punktu: Bilans otwarcia  kadencji 2010-2014. 

Przewodn. RM – M. Deja 

Czy p. Burmistrz podtrzymuje wolę zdjęcia tych punktów. 

Burmistrz Miasta – J. Blank 

W tej sytuacji kiedy bilans otwarcia ma w moich zamierzeniach i działaniach oparcie w 

budżecie nie zamierzam wchodzić głębiej w temat. W związku z tym proszę o zdjęcie tego 

punktu z porządku obrad.  

  Z  kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja poddał pod głosowanie zdjęcie z 

porządku obrad punktów: 

10.Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu pn. Bahtałe Roma Nowego Miasta  

     Lubawskiego. 

 Rada Miejska jednomyślnie ( przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) zdjęła 

powyższy punkt z porządku obrad.  

11.Podjęcie uchwały w sprawie zasad dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli  

     zatrudnionych w jednostkach oświatowych gminy miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na  

     rok 2011. 

Rada Miejska jednomyślnie 14 „za” ( przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) zdjęła 

powyższy punkt z porządku obrad.  

16. Bilans otarcia kadencji 2010-2014. 

 Rada Miejska przy 12 głosach „za” i 3 przeciwnych ( przy 15 radnych biorących udział w 

głosowaniu) zdjęła powyższy punkt z porządku obrad.  

                                                                 Ad. pkt. 11 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie  upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  do 

prowadzenia postępowań z zakresu świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym 

dla uczniów zamieszkałych na  terenie Nowego Miasta Lubawskiego. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr V/22/2011 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt. 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie  wyboru przedstawicieli do Związku Gmin Ziemi Nowomiejskiej. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr V/23/2011 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. pkt.13 
Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (przy 15 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 

uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr V/24/10 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad. pkt. 14 

Odpowiedzi  udzielił Z-ca Burmistrza Miasta – D. Artuszewski 

 - na pytanie czy wysługą lat pracy można uzupełniać wynagrodzenie minimalne odpowiedź 

jest pozytywna, jest to zgodne z prawem, 



- w sprawie likwidacji przejazdu kolejowego na ul. Żwirki i Wigury zwrócimy się pisemnie 

do Zarządu Dróg Powiatowych o podjęcie ewentualnych  działań, w tym dokonania  

stosownych uzgodnień z zarządcą  tej nieruchomości, z Polskimi Kolejami Państwowymi, 

-odnośnie przywrócenia nawierzchni po kanalizacji realizowanej na oś. Marianowo 

wykonawca zgodnie z umową miał obowiązek przywrócić nawierzchnię do stanu 

poprzedniego. Ewentualne usterki będziemy egzekwować w ramach 3-letniej gwarancji oraz 

dodatkowego zabezpieczenia należytego wykonania umowy w formie finansowej. 

Ewentualne usterki będą widoczne w okresie, wiosennym albo wcześniej jeżeli pozwolą na to 

warunki pogodowe, 

- temat utrudnień w ruchu pieszych w związku z nową placówką KRUS wymaga naszej 

analizy. Na pewno będziemy podejmować działania, 

- w przypadku braku wiedzy mieszkańców oś. Marianowo odnośnie lokalizacji 

wykonywanych przykanalików, czyli miejsc włączenia się do miejskich sieci za pomocą 

przyłączy zlokalizowanych na prywatnych nieruchomościach, jeżeli takie nieruchomości 

występują, będą wskazywać indywidualnie pracownicy Urzędu Miejskiego ewentualnie 

PGKiM na podstawie  inwentaryzacji geodezyjnej powykonawczej i na podstawie kierunku 

wylotu studzienki rewizyjnej, 

- będziemy musieli dokonać przeglądu popękanych koszy do selektywnej zbiorki odpadów w 

zakresie  ich stanu technicznego celem określenia rzeczywistej przyczyny, 

-  stan rowu przy rampie kolejowej w rejonie ulicy Grunwaldzkiej wymaga sprawdzenia. 

Jeżeli będzie taka potrzeba zostaną podjęte stosowne działania. Prace w zakresie odmulenia 

tego rowu zostaną wprowadzone do planu robót, 

- w sprawie ubytku w nawierzchni jezdni przy ul. Piastowskiej sprawdzimy jaka jest 

organizacja, zakres ubytku i podejmiemy stosowne działania mające na celu jego usunięcie, 

- działania w zakresie nawierzchni ul. Sosnowej zostaną podjęte w okresie wiosennym, 

- naprawa odcinka ul. Mickiewicza, który nie był odnawiany po zakończeniu budowy ronda. 

W budżecie została zabezpieczona kwota na remonty dróg na terenie całego miasta. Zakres 

najbardziej pilnych prac zostanie przygotowany po ocenie stanu technicznego nawierzchni po 

okresie zimowym, 

- odnośnie zgłoszenia niedziałających lamp przy ul. Tysiąclecia będziemy podejmować 

działania w celu przyspieszenia naprawy tego źródła światła. Będziemy również rozmawiać z 

przedstawicielami „Energa” w sprawie skuteczniejszego reagowania na zgłoszenia  dotyczące 

awarii światła, 

- w sprawie  zanieczyszczenia chodników w wyniku pozostawiania psich  odchodów 

będziemy rozmawiać z Prezesem PGKiM co do skuteczności sprzątania chodników. Jest 

również w przygotowaniu akcja informacyjna dotycząca obowiązków właścicieli psów w 

zakresie utrzymania porządku i czystości. 

Naczelnik Wydziału Planowania i Inwestycji R. Augustyniak 

Jeżeli chodzi o zakres budowy ul. Gdyńskiej to oczywiście jest to kuriozalne. Zakres wynika 

z granic administracyjnych miasta. Taka jest lokalizacja skrzyżowania z ul. gminną i 

Gdyńską. W konsultacji z p. Burmistrzem  będę czynił starania, żeby zniwelować te 

utrudnienia. Oprócz kwestii technicznej, którą jest wykonanie ok. 30 m. kw. nawierzchni 

pozostaje kwestia skrzyżowania z drogą wojewódzką. Bez uzgodnień  z zarządcą drogi 

wojewódzkiej tego tematu nie przeskoczymy, 

- w sprawie budowy inwestycji skrzyżowanie drogi krajowej ul. Mickiewicza, 3 Maja  projekt 

budowy był wykonany przez uprawnionego projektanta zatwierdzony decyzją Wojewody, 

która była realizowana przez GDDKiA. Zostali wytypowani kierownicy z uprawnieniami i 

inspektorzy nadzoru. Zatrudniona była też obsługa geodezyjna projektu. Informacje, którą p. 

radny Jankowski przekazał sygnalizowałem kierownikowi budowy. W tej chwili nie jestem w 

stanie powiedzieć czy to jest niezgodne z projektem. W każdym bądź razie chodnik jest 



wykonany węższy niż pierwotnie i to jest główny problem. Jeżeli będzie wola p. Burmistrza 

to możemy wystąpić do GDDKiA i zaznaczyć, że jako miasto nie mieliśmy formalnego 

przełożenia na realizację inwestycji. Wprawdzie była partycypacja w kosztach, ale dotyczyła 

wykonania projektu energetycznego. Za wykonanie projektu odpowiada projektant 

posiadający stosowne uprawnienia. Za realizację odpowiada kierownik, geodeta i inspektorzy 

nadzoru. 

Radny – A. Kłosowski 

-odnośnie utwardzenia odcinka  drogi łączącej ul. Gdyńską i Wojska Polskiego rozumiem, że 

czasu potrzeba żeby coś z tym zrobić. Chodzi o to, żeby wcześniej monitować w tym temacie, 

aby z czasem jakieś uzgodnienia były. W m-cu XI. br. inwestycja była oddana, a już zrobiła 

się dziura, która będzie coraz większa. 

Radny – B. Cieplak 

W tym temacie nie powinien działań podejmować ani Burmistrz Miasta ani jego pracownicy, 

a Burmistrz winien zwrócić się do wójta Gminy Nowe Miasto. Nie można podejmować 

działań na terenie położonym poza granicami miasta. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja 

Proponuję ten temat przenieść na posiedzenie komisji tematycznej. 

Burmistrz Miasta – J. Blank 

Jeśli na jakieś pytanie nie udzieliliśmy odpowiedzi to państwo otrzymacie odpowiedź w 

stosownym czasie na piśmie. 

Ad. pkt. 15 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady V-tej sesji Rady Miejskiej. 

 

 

Sekretarz  obrad:                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

    

 /Piotr Jankowski /                                                                     

                                                                                /Marcin Deja/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


